
RADA GNENY GASZOWICE 
44-293 Gaszowice, ul. Rydultowska 2 

Protokol Nr 49/2018 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 
z dnia 25 paidziernika 2018 r. 

Sesja odbyla sig w sali budynku administracyjno - biurowego w Gaszowicach, przy ulicy 
Rydultowskiej 1. W obradach uczestniczylo (na stan 15 radnych) — 15 radnych. Lista obecnoki 

— zaL do protokolu. Uczestniczyly rownie2 osoby zaproszone jak w liscie obecnoki — zaL do 

protokolu. 

1. Otwarcie sesji i stvvierdzerie prawomocnoici. 
Przewodniczqcy Rady o godzinie 16.00 otworzyl sesje i powital wszystkich obecnych slowami: 
„Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorzqdzie gminnym otwieram 
Sesjc Rady Gminy Gaszowice witam goki, witam radnych". Na podstawie listy obecnoki 
stwierdzil, ze na °going. liczbc 15 radnych obecnych jest 15 radnych, podkregil, ze obrady sq 
prawomocne. 

2. Przedstawienie pormdku obrad. 
Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze porzqdek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji. Nastepnie przedstawil porzqdek obrad, nastcpujqcej treki: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocno§ci. 
2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
3. Przyjecie protokolu z sesji z dnia 27 wrze§nia 2018 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wojta realizowanych w okresie micdzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji 0§wiaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Mlodziezy. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i FinansOw. 
8. Informacja dotyczqca przebiegu remontOw i inwestycji na terenie gminy w roku 2018. 
9. Informacja o zloZonych o§wiadczeniach majqtkowych. 
10. Informacja o stanie realizacji zadari o§wiatowych Gminy Gaszowice w roku szkolnym 
2017/2018. 
11. Rozpatrzenie projektow uchwal i ich podjecie: 

a) podjccie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budZetowej na 2018 rok; 
b) podjccie uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2018 i na lata 

nastepne; 
c) podjecie uchwaly w sprawie rocznego programu wspOlpracy Gminy Gaszowice z podmiotami 

prowadzqcymi dzialalno§e po2ytku publicznego na rok 2019; 
d) podjccie uchwaly w sprawie stawki oplaty targowej w Gminie Gaszowice oraz zarzqdzenia jej 

poboru przez inkasentOw, okre§lenia inkasentOw i wysokoki wynagrodzenia za inkaso 
w 2019 roku; 

e) podjecie uchwaly w sprawie stawek podatku od nieruchomoki w Gminie Gaszowice na rok 
2019. 

12. Sprawozdanie z prac Rady Gminy Gaszowice. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
15. Zamkniccie obrad. 

Przewodniczqcy Rady zwrocil sic z zapytaniem, czy ktory§ z uczestnikow sesji wnosi uwagi 1)02 
propozycje zmian do przedstawionego porzqdku obrad. Do porzqdku obrad nie wniesiono uwag. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porzqdkiem obrad stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 
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3. Przyjccie protokolu z sesji z dnia 27 wrzesnia 2018 r. 
Przewodniczqcy Rady poinfonnowal, 2e protok61 radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz byi 
wylo2ony do wglqdu w Urzedzie Gminy w siedzibie Rady, wicc radni mieli mo2liwo§e zapoznania 
sic z trekiq tego dokumentu. 
Przewodniczqcy Rady podal do wiadomoki, 2e protokol czytali: Marek Masarczyk, Agnieszka 
Pytlik, Krzysztof Lorek, Piotr Gorecki, Tadeusz Korecki, Barbara Watola, Ilona Sklarek, Rafal 
Zdziebczok, Jerzy Kawulok, Szymon Korbel. Ponadto z protokolem zapoznali sic: Pan W6jt oraz 
Pani Sekretarz. Kolejno odczytal punkt dotyczqcy interpelacji, wnioskow, zapytan z protokolu 
z sesji z dnia 27 wrze§nia 2018 r. nikt nie zabral glosu w tym zakresie. 
Nastcpnie Przewodniczqcy Rady zwrocil sic z pytaniem, czy kto§ z obecnych wnosi jakie§ 
zastrze2enia, uwagi do protokolu. Nikt nie wni6s1 uwag co do jego treki, Przewodniczqcy Rady 
stwierdzil, 2e jest zgodny z przebiegiem obrad, po czym poddal protokol pod glosowanie. 
Protokoi przyjcto w glosowaniu: 
Glosowanie:  
- 15 — &sow „za", 
- 0 — glosOw „przeciw", 
- 0 — glosow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e protokolprzyjeto jednoglo§nie. 

5. Sprawozdanie z prac Wojta realizowanych w okresie migdzysesyjnym. 
W6jt przedstawil informacje o podjetych dzialaniach w okresie micdzysesyjnym nastcpujqcej treki: 

„ 1. 29 vvrze§nia na boisku w Piecach odbyl sic III Octoberfest. 

2. 5 pa2dziernika Zastcpca \Vojta uczestniczyl w uroczystoki wreczenia aktow nadania stopnia 
nauczyciela dyplomowanego, ktory odbyl sic w Czerwionce-Leszczynach. 

3. W dniach 8-9 uczestniczylem w seminarium wyjazdowym do Karpacza organizowanym przez 

LGD Lyskor. 
4. 16 paklziernika odbyla sic w Ogrodku Kultury i Sportu gminna uroczystok z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej. 
5. 16 paklziernika uczestniczylem w uroczystoki z okazji 25-lecia Gminy Kornowac. 
6. 16 pa2dziernika Zast4pca Wojta uczestniczyl w Zespole Szkolno - Przedszkolnym 

w Szczerbicach w spotkaniu z okazji 40-lecia wyboru Jana Pawla II na Urzqd Papieski. 
7. 18 paldziernika wrcczylem medale Prezydenta RP z okazji dlugoletniego po2ycia 

mal2eriskiego. 
8. 21 pa2dziernika uczestniczylem w uroczysto§ci z okazji 95-lecia Kola Pszczelarskiego 

w Czernicy. 

Podpisalem: 
1. 11 Zarzqdzeri w sprawie zmian w bud2ecie gminy; 
2. Zarzqdzenie w sprawie konsultacji projektow uchwal podatkowych; 
3. Zarzqdzenie w sprawie •konsultacji projektu rocznego programu wspOlpracy Gminy 

Gaszowice z podmiotami prowadzqcymi dzialalno§e po2ytku publicznego na rok 2019; 
4. Zarzqdzenie w sprawie zmiany Zarzqdzenia nr W.0050.128.2015 Wojta Gminy Gaszowice 

z dnia 20 sierpnia 2015 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu udzielania po2yczek dla 
organizacji pozarzqdowych aplikujqcych o §rodki pomocowe; 

5. Zarzqdzenie w sprawie ogloszenia wykazu nieruchomoki gruntowej niezabudowanej 
przeznaczonej do zamiany gruntu w miejscowoki Czernica. 

6. Zarzqdzenie w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji skladnikow majqtkowych oraz 
powolania przewodniczqcego komisji inwentaryzacyjnej; 

Dzisiaj zostal otwarty przetarg na §wiadczenie uslug w zakresie odbioru i zagospodarowania 
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odpadOw komunalnych od wlagcicieli nieruchomoki z terenu Gminy Gaszowice". 

Nastcpnie Przewodniczwy Rady zapytal, czy ma kto§ pytania, 1)02 uwagi do WOjta, 
do przedstawionych informacji w zakresie tego punktu. Do informacji przestawionych w ramach 
sprawozdania z prac Wojta pytari nie bylo i uwag nie wniesiono. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawil sprawozdanie z posiedzenia 
Komisji, ktOre odbylo sic w dniu 22 pa2dziernika 2018 r. o godz. 150°  w sali narad w Urzedzie 
Gminy. Ponadto odczytal trek sprawozdania z prac komisji w roku 2018 oraz w skrocie 
podsumowal dzialalnok komisji w kadencji 2014-2018. 

Nastcpnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy kto§ ma pytania do Przewodniczwego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt the zabral glosu. Do protokolu the 
wniesiono uwag. Protokol z posiedzenia komisji stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oiwiaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Miodziety. 
Przewodniczqcy Komisji 0§wiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Mlodziezy — Jerzy 
Kawulok przedstawil sprawozdanie z posiedzenia Komisji, ktOre odbylo sic w dniu 22 pa2dziernika 
2018 r. o godz. 1500  w sali budynku administracyjno - biurowego w Gaszowicach, przy 
ul. Rydultowskiej 1. Ponadto odczytal trek sprawozdania z prac komisji w roku 2018 oraz 
w skrOcie podsumowal dzialalno§e komisji w kadencji 2014-2018. 

Nastcpnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktog ma pytania do Przewodniczqcego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt the zabral glosu. Do protokolu nie 
wniesiono uwag. Protokol z pdsiedzenia komisji stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i FinansOw. 
Przewodniczqca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i FinansOw — Ewa 
Biernacka przedstawila sprawozdanie z posiedzenia Komisji, ktore odbylo sic w dniu 
23 pa2dziernika 2018 r. o godz. 14°°  w sali narad w Urzedzie Gminy. Ponadto odczytala trek 
sprawozdania z prac komisji w roku 2018 oraz w skrocie podsumowala dziatalnok komisji 
w kadencj i 2014-2018. 

Nastcpnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy kto§ ma pytania do Przewodniezqcej Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt the zabral glosu. Do protokolu the 
wniesiono uwag. Protokol z posiedzenia komisji stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 

8. Informacja dotyczqca przebiegu remontow i inwestycji na terenie gminy w roku 2018. 
Przewodniczqcy Rady nadmienil, ze wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materialami na sesjc. Jak wynika z przedstawionych sprawozdaii z prac komisji temat by! 
omawiany podczas wszystkich posiedzeri komisji, do ktorego uwag nie wniesiono. Nastcpnie 
Przewodniczqcy zapytal, czy IctOry§ z radnych wnosi jakieg uwagi bqd2 ma pytania do niniejszej 
informacji. Nikt nie mial pytari i nie wniesiono uwag. 

9. Informacja o zlo2onych oiiviadczeniach majqtkowych. 
Przewodniczqcy Rady powiedzial, ze zgodnie z ustawq podmiot dokonujqcy analizy ogwiadczeri 
majqtkowych w terminie do dnia 30 pa2dziemika kazdego roku przedstawia radzie gminy informacjc o: 
- osobach, ktore nie zlo2yly ogwiadczeri majqtkowych lub zio2yly je po terminie; 
- nieprawidlowogciach stwierdzonych w analizowanych ogwiadczeniach ze wskazaniem ()sob, 
ktore zioZyly nieprawidlowe ogwiadczenia; 
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- dzialaniach podjctych w zvviqzku ze stwierdzonymi nieprawidlowokiami. 
Informacja to w przypadku radnych dotyczy zarowno ogwiadczefi zloZonych przez radnych do dnia 
30 kwietnia, wedlug stanu na dzien 31 grudnia 2017 r., jak rownie2 o§wiadczeli majqtkowych zlo2onych 
wedlug stanu na dzien 16 wrze§nia 2018 r. to jest na dwa miesiqce przed uplywem kadencji. W dalszej 
kolejnoki Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze wszyscy radni zlozyli w terminie swoje 
o§wiadczenia majqtkowe, w ktorych nie stwierdzono uchybien natury formalnej, a drobne 
nieprawidlowoki najczckiej byly uzupelniane w toku skladania o§wiadczen lub korygowane po 
dokonaniu analizy. W analizowanych o§wiadczeniach majqtkowych nie stwierdzono w zadnym 
przypadku podstaw do tego, 2e radny podal w o§wiadczeniu nieprawde lub zatail prawde, w celu 
ukrycia swojego majqtku. Zgodnie z przepisami po jednym egzemplarzu ogwiadczerl majqtkowych 
przekazano do Urzedu Skarbotvego w Rybniku, wlakiwego ze wzgledu na miejsce zamieszkania 
radnych. Ponadto wszystkie o§wiadczenia zamieszczone zostaly na stronie internetowej Urzedu 
Gminy Gaszowice w Biuletynie Informacji Publicznej. Kolejno Przewodniczqcy Rady nadmienil, 
i2 w toku analizy o§vviadczen majqtkowych przez Urzqd Skarbowy w Rybniku zostaly rownie2 
zlo2one przez radnych cztery korekty o§wiadczeli majqtkowych. Nastcpnie Przewodniczqcy Rady 
poinformowal, ze vvplynely pisma Naczelnika Urzedu Skarbowego w Rybniku w zakresie analizy 
o§wiadczen majqtkowych radnych oraz przedstawil informacje Wojewody o o§wiadczeniach 
majqtkowych z1o2onych przez Przewodniczwego Rady oraz W6jta Gminy. 
W dalszej kolejnoki Przewodniczqcy Rady zwrocil sic o przedstawienie informacji o analizie 
ogwiadczen majqtkowych, ktOre zostaly zloZone WOjtovvi Gminy. Sekretarz Gminy Sabina Maficzyk 
z upowaznienia W6jta przedstawila informacjc o o§wiadczeniach majqtkowych zloZonych na rcce 
WOjta, z ktorej wynikalo, ze wszyscy zobowiqzani zlo2yli w terminie swoje ogwiadczenia majqtkowe 
i w toku analizy o§wiadczen majqtkowych nieprawidlowoki nie stwierdzono. Do wOjta zostala 
zloZona take korekta o§wiadczenia majqtkowego przez Dyrektora Przedszkola w Gaszowicach. 
Wszystkie ogwiadczenia zamieszczone zostaly na stronie internetowej Urzedu w Biuletynie 
Informacji Publicznej. Poinformowala rovvnie2, ze wplynely pisma obejmujqce analize ogwiadczen 
majqtkowych zloZonych Wojtowi od Naczelnika Urzedu Skarbowego w Rybniku i Wodzislawiu 
Slqskim, w ktOrych zawarto iiiformacje dotyczqce analizy ogwiadczen wraz z wskazaniem osOb, 
ktOre zlo2yly wyja§nienia w zakresie nieprawidlowo§ci w swoich o§wiadczeniach. 

10. Informacja o stanie realizacji zadan oiwiatowych Gminy Gaszowice w roku szkolnym 
2017/2018. 
Przewodniczqcy Rady oddal glOs Dyrektorowi Gminnego Zespolu Obslugi Placowek 0§wiatowych 
Zbigniewowi Goworowskiemu, ktory na podstawie sporzqdzonej informacji (zalqcznik do 
protokolu) omOwil kwestie w niej zawarte. Rada nie wniosla uwag do przedstawionych informacji 
w zakresie tego punktu. 

Radna Ilona Sklarek zapytala Dyrektora Gminnego Zespolu Obslugi Placowek Ogwiatowych 
Zbigniewa Goworowskiego 6 ilosc nauczycieli w naszej gminie przebywajqcych na urlopie 
zdrowotnym w roku szkolnym 2018/2019. Dyrektor odpowiedzial, ze w bie2qcym roku szkolnym 
nikt z nauczycieli nie przebywa na urlopie dla poratowania zdrowia. 

11. Rozpatrzenie projektow uchwal i ich podjecie: 
a) podjccie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej na 2018 rok; 

Przewodniczqcy Rady poinforniowal, ze projekt uchwaly omawiany byl na posiedzeniach komisji, 
do ktOrego nie wniesiono uwag. Kolejno glos zabral Wojt, zwracajqc sic do Rady o przyjecie do 
przedlozonego projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budZetowej na 2018 rok autopoprawki 
nastcpujqcej treki: 
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„Zmniejsza sig Dzial 600 Transport i lqcznarce o kwotg 100 000,00 zl, i tym samym zwigksza 
sig i dodaje sig Dzial 010 Rolnictwo i lowiectwo o kwotg 100 000,00 zl z przeznaczeniem na 
budowg wodociqgu”. 

Po przedstawieniu autopoprawki Przewodniczqcy Rady zwrocil sic do radnych czy sq pytania 
w tym temacie do Wojta. Nikt nie mial pytari w zwiqzku z czym Przewodniczqcy Rady poddal 
autopoprawke wniesionq przez Wojta pod glosowanie, ktore przebiegalo nastepuhco: 
Glosowanie:  
15 — glosOw „za", 
0 — glosOw „przeciw", 
0 — glosOw „wstrzymujqcych sic". 
W dalszej kolejno§ci po' udzieleniu glosu przez Przewodmcmcego Rady Skarbnik Gminy odczytala 
projekt uchwaly z uwzglcdnieniem autopoprawki Wojta. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktOry§ 
z radnych wnosi uwagi do prziedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 
uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — glosOw „za", 
0 — &sow „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta jednogio§nie. 

UCHWALA NR 0G-BR'0007.49.290.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
25 paidziernika 2018 r. w sprawie zmiany uchwaly budZetowej na 2018 rok - stanowi zalqcznik 

do niniejszego protokolu. 

b) podjccie uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2018 i na lata 
nastepne; 

Przewodniczqcy Rady poinforrnowal, ze projekt uchwaly omawiany byt na posiedzeniach komisji, 
do ktorego nie wniesiono uwag. Kolejno glos zabral WOjt, zwracajqc sic do Rady o przyjecie do 
przedlo2onego projektu uchwOy w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2018 
i na lata nastepne autopoprawki nastepuhcej tregci: 

„ W zalqczniku Nr 1 wielegetniej prognozy finansowej zmniejsza sig wydatki bietqce o kwotg 
100.000 z1 i tym samym zwigksza sig wydatki majqtkowe kwotg 100.000 zl. 
W zalqczniku Nr 2 w wykazie przedsigwzige w zadaniu budowa wodociqgu zwigksza sig 
naklady, limit wydatkow na 2018 rok oraz limit zobowiqzan o kwotg 100.000 zl. 
W zalqczaniu Nr 3 w objagnieniach dodaje sig w wydatkach majqtkowych Dz. Rolnictwo 
i Lowiectwo w kwocie 100.000 zl oraz zmniejsza sig w wydatkach bietqcych w Dz. 600 
Transport i lqcznoge kwotg 100.000 zl. ". 

Po przedstawieniu autopopraAi Przewodniczqcy Rady zwrocil sic do radnych czy sq pytania 
w tym temacie do W6jta. Nikt nie mial pytari w zwiqzku z czym Przewodniczqcy Rady poddal 
autopoprawkc wniesionq przez WOjta pod glosowanie, ktore przebiegalo nastcpujqco: 
Glosowanie:  
15 — &sow „za", 
0 — &sow „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujqcych sic". 
W dalszej kolejno§ci po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego Rady Skarbnik Gminy odczytala 
projekt uchwaly z uwzglednieniem autopoprawki Wojta. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktoryg 
z radnych wnosi uwagi-do przledstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 
uwag. 
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Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — &sow „za", 
0 — glosOw „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podj cta jednogio§nie. 

UCHWALA NR OG-BR.0007.49.291.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
25 paidziernika 2018 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2018 i na lata 
nastcpne - stanowi zalgcznik do niniejszego protokolu. 

c) podjecie uchwaly w sprawie rocznego programu wspolpracy Gminy Gaszowice z podmiotami 
prowadzqcymi dzialalno§e po2ytku publicznego na rok 2019; 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze projekt uchwaly omawiany byl na posiedzeniach komisji, 
do ktOrego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejnoki po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego 
Rady Sekretarz Gminy odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktoryg 
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 
uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — &sow „za", 
0 — &sow „przeciw", 
0 — glosOw „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdAl, ze uchwala zostala podjcta jednoglo§nie. 

UCHWALA NR OG-BR.0007.49.292.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
25 paidziernika 2018 r. w sprawie rocznego programu wspolpracy Gminy Gaszowice 
z podmiotami prowadzqcymi dzialalno§e pozytku publicznego na rok 2019 - stanowi zalgcznik do 

niniejszego protokolu. 

d) podjecie uchwaly w sprawie stawki oplaty targowej w Gminie Gaszowice oraz zarzqdzenia jej 
poboru przez inkasentow, okre§lenia inkasentow i wysokoki wynagrodzenia za inkaso 
w 2019 roku; 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze projekt uchwaly omawiany byl na posiedzeniach komisji, 
do ktOrego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejnoki po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego 
Rady Skarbnik Gminy odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktOry§ 
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 
uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — &sow „za", 
0 — &sow „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podj eta jednoglognie. 
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UCHWALA NR OG-BR.{)007.49.293.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
25 paidziernika 2018 r. w sprawie stawki oplaty targowej w Gminie Gaszowice oraz zarzqdzenia 
jej poboru przez inkasentoW, okre§lenia inkasentow i wysoko§ci wynagrodzenia za inkaso 
w 2019 roku - stanowi zalqczrifk do niniejszego protokolu. 

e) podjccie uchwaly w sprawie stawek podatku od nieruchomoki w Gminie Gaszowice na rok 
2019. 

Przewodniczqcy Rady poinfoimowal, ze projekt uchwaly omawiany byl na posiedzeniach komisji, 
do ktOrego nie wniesiono uwak. W dalszej kolejnoki po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego 
Rady Skarbnik Gminy odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktoryg 
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 
uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — glosow „za", 
0 — glosow „przeciw", 
0 — &sow „wstrzymujgcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglo§nie. 
UCHWALA NR OG-BR40007.49.294.2018 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
25 paidziernika 2018 r. w sprawie stawek podatku od nieruchomoki w Gminie Gaszowice na rok 
2019 - stanowi zalqcznik do Ofiejszego protokolu. 

12. Sprawozdanie z prac Rady Gminy Gaszowice. 
Przewodniczqcy Rady przedstawil sprawozdanie z dzialalnoki Rady Gminy Gaszowice w roku 
2018. Kolejno zapytal czy ma kto§ uwagi, N.& pytania do niniejszego sprawozdania. Nie 
wniesiono uwag w zakresie przedstawionego sprawozdania. Sprawozdanie stanowi zalqcznik do 
protokolu. Ponadto poinformowal, 2e w zwiqzku z tym, ze dzi§ jest ostatnia sesja Rady Gminy 
Gaszowice w tej kadencji, zokala sporzqdzona informacja dotyczqca podsumowania pracy Rady 
Gminy Gaszowice w kadencji 2014-2018 wraz z frekwencjq wszystkich radnych podczas obrad. 

13. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczqcy Rady przypomnial, 2e w zwiqzku z konczqcq sic bie2qcq kadencjq 
i przeprowadzonymi wyborami samorzqdowymi na nowq kadencje, i2 dyzury przez radnych beck 
pelnione w Urzcdzie Gminy do kolica paklziernika. Harmonogram dyZurow radnych na miesiqc 
paklziernik byl podany na sesji sierpniowej i zamieszczony na stronie internetowej Urzcdu 
w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Kolejno przedstawil bie2qce kwestie dotyczqce o§wiadczeri majqtkowych radnych: 
- w dniu 16 paklziernika br. radna Ilona Sklarek zlozyla korektc ogwiadczenia majqtkowego za rok 
2017. Jeden egzemplarz ogwiadczenia zostal przekazany w dniu 18 paklziemika br. do Urzcdu 
Skarbowego w Rybniku; 
- w dniu 18 paklziernika br. radny Rafal Zdziebczok zloZy1 korektc o§wiadczenia majqtkowego 
za rok 2017. Jeden egzemplarz o§wiadczenia zostal przekazany w dniu 19 pakiziernika br. do 
Urzcdu Skarbowego w Rybniku; 
- w dniu 23 paklziernika br. radny Mieczyslaw Szymik zio2yi korektc o§wiadczenia majqtkowego 
za rok 2017. Jeden egzemplarz ogwiadczenia zostal przekazany w dniu 25 paklziernika br. 
do Urzcdu Skarbowego w Rybniku.; 
- w dniach 18 i 23 paidzierAa br. do Urzcdu Gminy Gaszowice zostala przekazana informacja 
z Urzcdu Skarbowego w Rybniku dotyczqca analizy ogwiadczefi majqtkowych radnych; 
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- w dniu 24 pa2dziernika br. radna Barbara Watola zio2yla korektc o§wiadczenia majqtkowego 
zlo2onego wedlug stanu na dwa miesiqce przed uplywem kadencji. Jeden egzemplarz o§wiadczenia 
zostal przekazany w dniu 25 pa2dziernika br. do Urzedu Skarbowego w Rybniku. 

Wszelka korespondencja jest do wglqdu w UG w siedzibie Rady. 

Ponadto Przewodniczqcy Ratky podal do wiadomoki, ze na zaproszenie W6jta uczestniczyl 
w spotkaniu z okazji Dnia Edukacji Narodowej, ktore mialo miej sce w dniu 16 pa2dziernika 2018 r. 
w 0§rodku Kultury i Sportu w Gaszowicach. 

Kolejno przystqpiono do podziekowari w zwiqzku z zakoriczeniem kadencji 2014-2018. 
Przewodniczqcy Komisji Ogwiaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Mlodziezy Jerzy 
Kawulok skierowal podzickowania dla wszystkich czlonkOw komisji, Przewodniczqcemu Rady, 
pozostalym radnym, W6jtowi, Dyrektorowi Gminnego Zespolu Obslugi PlacOwek Ogwiatowych, 
pracownikom Urzcdu Gmin* i jednostek organizacyjnych oraz wszystkim z ktorymi mial 
przyjemnok wspOlpracowae za wspanialq pracc w tej kadencji, oraz za dobrq wspolpracc dla 
wszystkich radnych, wojta oraz pracownikow Urzedu Gminy Gaszowice i wszystkich jednostek 
organizacyjnych. 

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Krzysztof Lorek w imieniu Komisji Rewizyjnej podzickowal 
za wszelkq wspolpracc osobom zaanga2owanym w dzialalnok komisji w koricmcej sic kadencji 
2014-2018. 

Przewodniczqca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i FinansOw Ewa 
Biemacka podzickowala wsZystkim obecnym za wspolpracc, w szczegolnoki podzickowala 
czlonkowi komisji Damianowi Krauzemu, ktOrego nie bcdzie ju2 w Radzie w nastepnej kadencji. 

Radny Damian Krauze podzi lkowal wszystkim z ktOrymi wspolpracowal w okresie 20 lat pracy 
w Radzie Gminy Gaszowice, dzialajqc na rzecz rozwoju gminy. 

Radna Ilona Sklarek w imieniu wszystkich radnych skierowala podziekowania w stone radnych 
Jerzego Kawuloka, Marka Masarczyka i Damiana Krauzego, ktorych ju2 nie bcdzie w nastepnej 
kadencji. Kolejno radna Agnieszka Pytlik wrcczyla upominki radnym, w szczegolny sposob 
vvyra2ajqc slowa uznania w stronc radnego Marka Masarczyka, ktory w Radzie Gminy zasiadal od 
1990 roku, obdarowujqc go Ozycjq ksiq2kowq pt. „100 lat 	jak w ostatnim stuleciu czcili§my 
przywodcow", wypowiadajqc slowa: „ Ty pewnie znajdziesz sic w kolejnym wydaniu ". 

Kolejno zabral glos Przewodniczqcy Rady Marek Masarczyk dzickujqc radnym za wielkie 
zaangazowanie w pracach komisji i Rady dla dobra Gminy Gaszowice, nie ukrywajqc smutku, 
mOwiqc: „±e po przeprowadzonych wyborach samorzgdowych nie bcdzie ju2 radnym". Podzickowal 
rOwnie2 za wspolpracc Wojtowi, Skarbnikowi, Sekretarzowi, pracownikowi Urzcdu Gminy 
wspolpracujqcemu z Radq, a take soltysom oraz pozostalym pracownikom Urzcdu Gminy 
i wszystkich jednostek organizacyjnych gminy. 

Nastcpnie W6jt Pawel Bugdolpodzickowal wszystkim radnym z Panem Przewodniczqcym Rady na 
czele, wszystkim pracownikoth urzcdu oraz jednostek, za wszelkq pomoc i zaanga2owanie w pracc 
dla dobra i rozwoju naszej gminy, za to 2e: „mowiliscmy jednym glosem, co zostalo docenione 
i zaowocowalo jak wida6 po Wynikach obecnych wyborow samorzgdowych". W szczegOlny sposOb 
Wait wyrazil slowa uznania i podzickowania za wspolpracc w mijajqcej kadencji tym, ktOrych nie 
bedzie na kolejnej sesji, wyra2ajqc opinie, ze z wielkim zaskoczeniem przyjql fakt, i2 nie bcdzie ju2 
w Radzie Gminy dotychczasowego przewodniczqcego rady Marka Masarczyka. 
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Na zakoticzenie wszyscy radm oraz wait otrzymali okoliczno§ciowe pamiqtki z podzickowaniami 
z okazji zakoficzenia VII kadencji Rady Gminy Gaszowice 2014-2018. 

14. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
Nikt nie zabral glosu w tym punkcie. 

15. Zamkniecie obrad. 
Przewodniczqcy Rady po 1Nyczerpaniu porzqdku obrad podziekowal wszystkim za udzial 
i caloksztalt dobrej wspOlpracy i zamknql ostatniq w tej kadencji sesjc Rady Gminy Gaszowice. 
Sesja trwala do godziny 17.45. 

Protokolowala: 
/-/ Anna Zimny 

PRZEWOD JCZACY RADY 

 

nzgr Mare Mas zrezyk- 

S. 
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